
PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 
OR.0002.7.2013. 

Protokół Nr XXVII/13
z obrad XXVII Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji

w dniu 29 października 2013 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja o stanie realizacji inwestycji drogowych i remontów dróg oraz informacja

o przygotowaniu do sezonu zimowego. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013. 
9. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia  zgody  Szpitalowi  Ogólnemu  w  Wysokiem  Mazowieckiem na  najem
pomieszczeń w budynku szpitala  z przeznaczeniem na prowadzenie działalności
usługowo- handlowej, 

b) wyrażenia  zgody  na  użyczenie  mienia  ruchomego,  o  wartości  księgowej  brutto
powyżej  3 500,00  zł  stanowiącego  własność  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem podmiotom wykonującym działalność leczniczą w celu udzielania
świadczeń  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków  publicznych  na  rzecz
pacjentów Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok, 

d) wyrażenia  zgody  na  powierzenie  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej
polegającego  na  objęciu  mieszkańców  powiatu  wysokomazowieckiego  opieką  i
usługami przez powiat łomżyński, 

e) uchwalenia  Programu  Ochrony  Środowiska  Powiatu  Wysokomazowieckiego  do
roku 2015 z perspektywą 2016-2019, 

f) rocznego  programu współpracy powiatu  wysokomazowieckiego  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.3  ustawy  o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

g) zaciągnięcia kredytów długoterminowych, 
h) zmian w budżecie powiatu na 2013 rok. 

2. Sprawy różne.   
3. Zamknięcie obrad. 
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Ad.1). 
Przewodnicząca  rady o  godzinie  1016  otworzyła  obrady  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji w dniu 29 października 2013 roku. Powitała przybyłych
radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (  listy  obecności  
w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy
14  radnych,  co  stanowi  kworum,  przy  którym  rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne  uchwały  (nieobecny  na  sesji:  radny  Stefan  Brzozowski,  radny  Waldemar
Kikolski, radny Leszek Mężyński, radny Jerzy Pakieła, radny Zbigniew Piszczatowski) - tym
samym stwierdziła prawomocność obrad. 

Ad.2). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad XXVII
sesji rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku?
Starosta w imieniu zarządu  powiatu  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  do
punktu 10- rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał – projektu uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2013-2016. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  inne  wnioski?  Innych  wniosków  nie  zgłoszono.
Zaproponowała  przegłosowanie  wniosku  zgłoszonego  przez  Starostę  dotyczącego
rozszerzenia punktu 10 rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał o projekt uchwały
w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  powiatu  na  lata  2013-2016.  Za
przyjęciem wniosku opowiedziało  się  14 radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od głosu  0.
Wniosek  został  przez  radę  powiatu  przyjęty  jednogłośnie.  Następnie  odczytała  porządek
obrad wraz z przyjętą zmianą w brzmieniu:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja o stanie realizacji inwestycji drogowych i remontów dróg oraz informacja

o przygotowaniu do sezonu zimowego. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013. 
9. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia  zgody  Szpitalowi  Ogólnemu  w  Wysokiem  Mazowieckiem na  najem
pomieszczeń w budynku szpitala  z przeznaczeniem na prowadzenie działalności
usługowo- handlowej, 

b) wyrażenia  zgody  na  użyczenie  mienia  ruchomego,  o  wartości  księgowej  brutto
powyżej  3 500,00  zł  stanowiącego  własność  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem podmiotom wykonującym działalność leczniczą w celu udzielania
świadczeń  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków  publicznych  na  rzecz
pacjentów Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok, 

d) wyrażenia  zgody  na  powierzenie  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej
polegającego  na  objęciu  mieszkańców  powiatu  wysokomazowieckiego  opieką  i
usługami przez powiat łomżyński, 

e) uchwalenia  Programu  Ochrony  Środowiska  Powiatu  Wysokomazowieckiego  do
roku 2015 z perspektywą 2016-2019, 
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f) rocznego  programu współpracy powiatu  wysokomazowieckiego  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.3  ust.3  ustawy  o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

g) zaciągnięcia kredytów długoterminowych, 
h) zmian w budżecie powiatu na 2013 rok,
i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2013-2016.   

11. Sprawy różne.   
12. Zamknięcie obrad. 

i  zaproponowała głosowanie.  Za przyjęciem porządku obrad wraz z  przyjętymi zmianami
opowiedziało się 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. Porządek obrad XXVII
Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołu z XXVI Sesji
Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Zawnioskowała o przyjęcie protokołu z
XXVI Sesji Rady Powiatu bez odczytywania. Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych
wniosków nie zgłoszono. Zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem protokołu opowiedziało
się  14  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od głosu  0  radnych.  Stwierdziła,  iż  protokół  
z XXVI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.4). 
Starosta przedstawił  sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  i  działalności  zarządu  pomiędzy
sesjami (materiał w załączeniu zał. nr 1). 
O godzinie 1021 na obrady sesji przybył radny Waldemar Kikolski.
O godzinie 1023 na obrady sesji przybył radny Leszek Mężyński. 
Następnie powitał na posiedzeniu sesji rady powiatu pana Tadeusza Gajla autora projektów
herbu,  flagi  i  sztandaru  powiatu  wysokomazowieckiego.  Dodał,  iż  po  przedstawieniu
projektów na posiedzeniach komisji uznano, iż w herbie powiatu będzie orzeł mazowiecki
(piastowski), a na dole na błękitnym tle jeden krzyż. Projekt flagi jaki został wybrany to flaga,
która jest stylizacją herbu, natomiast z projektów sztandaru wybrany został projekt, na którym
na jednej stronie znajduje się herb powiatu z czterema symbolicznymi datami, które są datami
bardzo istotnymi z punktu widzenia powiatu czyli: 1866, 1919, 1944 i 1999. Natomiast na
drugiej stronie sztandaru orzeł polski na czerwonym tle, a w otoku napisy: BÓG, HONOR,
OJCZYZNA. Następnie poprosił autora projektów o wyjaśnienie znaczenia poszczególnych
elementów zawartych w projektach. 
Tadeusz  Gajl poinformował,  iż  jest  bardzo  dumy z  tego,  że  uczestniczy  w tak  ważnym
procesie tworzenia i nadawania herbu dla powiatu. Tworzenie herbu to jest wejście w historię
kilkusetletnią.  Herb musi uzewnętrzniać przede wszystkim ideę terenu, jego historie,  jego
dumę, jego pochodzenie. Poprzedni herb w dużym stopniu te sprawy uwzględniał. Dodał, iż
nie był to zły herb tylko miał niedopracowanych kilka elementów. To, że powiat powstał w
1866 roku to jest detal incydentalny, bo teren był zasiedlony i istniał w historii naszej mniej
więcej od X-XI wieku. Wtedy był to jedyny okres, kiedy na tych terenach było Mazowsze,
które sięgało do obecnej granicy wschodniej.  Okres ten trwał  mniej więcej do końca XII
wieku. Później nastąpiło załamanie cywilizacyjne- puszcza zarosła, wsie wymarły, nawet nie
wiemy gdzie były wsie, które są w dokumentach wpisane z XII wieku. Zostały tylko dwie
miejscowości z tego okresu: Wysokie Mazowieckie i Święck. Po okresie paruset lat mniej
więcej w XV wieku nastąpiło nowe zasiedlenie szlachtą mazowiecką i rycerstwem całego
tego terenu. Wszystkie  w tej  chwili  miejscowości  są  wynikiem tamtej  migracji  rycerstwa
mazowieckiego  na  teren  już  Wielkiego  Księstwa  Litewskiego,  ponieważ  to  już  nie  było
Mazowsze, natomiast mazowiecka ludność jest tutaj nadal. Obecny orzeł w herbie powiatu
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jest orłem, który jest w dzisiejszym herbie województwa mazowieckiego, z którym powiat
wysokomazowiecki  nie  ma  nic  wspólnego.  Natomiast  powiat  ma  historię  związaną  z
księstwem mazowieckiem, którego herbem był orzeł bez korony, ale ze złotymi opaskami.  
W przedstawionym projekcie  herbu jest  orzeł  uszczerbiony tzn.  pozbawiony łap  i  ogona.
Użycie orła dosłownie, czyli w całości w heraldyce jest naganne. Kolejnym elementem jest
rzeka, czyli tzw. linia falista, która reprezentuje, że cały teren powiatu jest w dorzeczu kilku
rzek. Drugi aspekt jest taki, że jest to kraina mlekiem płynąca. Dół, czyli podstawa herbu jest
w  kolorze  błękitnym  z  jednym  krzyżem  rycerskim  (kawalerskim),  który  symbolizuje
szlacheckość terenu. Flaga powiatu jest konsekwencją herbu. Sztandar powiatu to również
herb powiatu po rogach z umieszczonymi latami. 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy  radni  mają  pytania,  co  do  przedstawionego  projektu
herbu powiatu? 
Radny Leszek Mężyński zapytał, jakie mamy argumenty za tym żeby sięgać do pierwszej
cywilizacji na tych ziemiach odnośnie orła, ewentualnie do tej drugiej cywilizacji związanej z
epoką jagiellońską. 
Tadeusz Gajl stwierdził,  iż odpowiedz jest  bardzo prosta,  ponieważ on nie nawiązuje do
pierwszej tylko do drugiej cywilizacji. Pierwsza cywilizacja był to okres kiedy było jedno
królestwo polskie  i  nie  było  osobnego  państwa mazowieckiego.  Ponadto  książę  z  okresu
pierwszej  cywilizacji  miał  ten  sam  herb,  czyli  orła  bez  korony  z  przepaskami  złotymi.
Przepaski  zostały  stracone  wtedy,  kiedy  powstał  herb  województwa  mazowieckiego,  a
województwo to powstało w XVI wieku i wtedy również powstało województwo podlaskie.
Dodał, iż nie ma konfliktu pomiędzy tą pierwszą, a drugą cywilizacją, ponieważ są to czasami
ci sami ludzie, te same rody i ten sam herb. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  inne  pytania?  Innych  pytań  nie  zgłoszono.
Podziękowała  panu  Tadeuszowi  Gajl  za  omówienie  znaczenia  herbu  powiatu.  Następnie
zapytała, czy są pytania, co do przedstawionego przez Starostę sprawozdania z wykonania
uchwał i działalności zarządu pomiędzy sesjami? 
Radny Marek Skarżyński poprosił o wyjaśnienie litery „i’ i „j” zawartej w sprawozdaniu
starosty dotyczących podjętych uwał przez zarząd powiatu?
Starosta odpowiedział, iż jeżeli chodzi o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na złożenie
wniosku o wygaśnięcie  trwałego zarządu – sprawa dotyczy wyrażenia zgody dla  CKZ w
Wysokiem  Mazowieckiem  na  złożenie  wniosku  o  wygaszenie  trwałego  zarządu
nieruchomości przy ulicy 1 maja (stara stacja kontroli pojazdów). Jeżeli chodzi o uchwałę w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  dysponowanie  nieruchomością  na  cele  budowlane  dla
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji Usług Wodnych wyjaśnił, iż dotyczy to wyrażenia zgody
na wykonanie zupełniej  odnowy koryta rzeki  Rokietnica na terenie dwóch gmin: Kobylin
Borzymy i Kulesze Kościelne na odcinku długości 15 km.
Przewodnicząca rady zapytała,  czy są inne pytania? Innych pytań nie zgłoszono. Wobec
powyższego skierowała pytanie do Starosty odnośnie punktu IV- pytając, czy pani Wiesława
Szwed została poinformowana o rozstrzygnięciu tego pisma. 
Starosta odpowiedział, iż musi to sprawdzić. 

Ad.5). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  sprawozdanie
przewodniczących  komisji  z  działalności  komisji  pomiędzy  sesjami.  Sprawozdania
przedstawili: 
- Jan Stanisław Piętka przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych, 
-  Stanisław  Olędzki  przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Rozwoju  Obszarów Wiejskich  i
Porządku Publicznego, 
- Kazimierz Wysocki wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,
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- Paweł Śliwowski przewodniczący Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów. 

Ad.6). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  i
zapytania  radnych.  Dodała,  iż  wpłynęła  na  piśmie  interpelacja  radnego  Jerzego  Pakieły
dotycząca decyzji związanych z czynnościami zmierzającymi do likwidacji Posterunku Policji
w  Czyżewie.  Odczytała  treść  interpelacji  (interpelacja  w  załączeniu  do  protokołu).
Interpelację przekazała do rozpatrzenia przez Zarząd Powiatu. Następnie zapytała, czy są inne
interpelacje? 
Radna Elżbieta Trzeszczkowska poinformowała, iż mieszkańcy Ciechanowca, a konkretnie
mieszkańcy ulicy Drohickiej zwracają się do rady powiatu za jej pośrednictwem z prośbą o
wyjaśnienie problemu,  który jest  dla  nich istotny i  bardzo  ważny.  Problem dotyczy ulicy
Drohickiej w Ciechanowcu przy której mieszka 30 mieszkańców i którzy złożyli podpisy pod
niniejszą petycją. Następnie odczytała treść petycji (petycja w załączeniu do protokołu). 
Przewodnicząca  rady złożoną  przez  radną  Elżbietę  Trzeszczkowską  przekazała  do
rozpatrzenia przez zarząd powiatu. 
Radny  Stanisław  Grabowski stwierdził,  iż  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  nie
przedstawiał sprawozdania z pracy komisji.
Przewodnicząca  rady poprosiła  przewodniczącego  komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie
sprawozdania. 
Stanisław  Kuźmiński  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej poinformował,  iż  komisja
rewizyjna przeprowadziła w dniach 10 października i 24 października kontrolę w CKZ w
Wysokiem Mazowieckiem. Przedmiotem kontroli było zapoznanie się z przebiegiem procesu
inwestycyjnego w ostatnich latach. 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż w punkcie dotyczącym przedstawiania sprawozdań
z pracy komisji  nie prosi Komisji  Rewizyjnej, ponieważ komisja ta pracuje według planu
kontroli. Następnie zapytała, czy są inne interpelacje bądź zapytania? 
Radny Marek  Skarżyński zwrócił  się  do  starosty  z  zapytaniem,  w jaki  sposób ma być
załatwiona  sprawa  wniosku  mieszkańców Osiedla  Zorza  w  Wysokiem  Mazowieckiem w
imieniu których z pismem wystąpił pan Tadeusz Wróblewski w dniu 16 października 2013
roku. Pismo dotyczy zagospodarowania ścieżki biegnącej wzdłuż ogrodzenia CKZ na cele
komunikacyjne mieszkańców osiedla.  Ścieżka ta  ma usprawnić przejście z ulicy Prusa na
ulicę Pelca i między innymi skrócić drogę mieszkańców Osiedla Zorza do szkoły, do szpitala
itd. 
Starosta odniósł się do interpelacji złożonych na sesji. Jeżeli chodzi o sprawę dotyczącą ulicy
Drohickiej  to  takie  petycje  były  już rozpatrywane i  stosowne odpowiedzi  były udzielane.
Sprawa ta jest dla zarządu znana. Dodał, iż nie rozumie użytego w petycji sformułowania, że
jakaś komisja wydała negatywną opinię. Tak nie było. Co więcej Komisja Rozwoju, Promocji
i  Finansów,  która  rok  rocznie  objeżdża  drogi  powiatowe  i  na  wniosek  radnego
Leszczyńskiego była na miejscu, gdzie zapadła decyzja, aby tą drogę uregulować w sensie jej
przebudowy zupełnej. Taka dokumentacja została opracowana i w roku poprzednim wniosek
na  przebudowę  ulicy  Drohickiej  został  złożony  do  NPPDL  jednakże  nie  uzyskał
dofinansowania. Z uwagi na to, że ten problem ponownie się pojawia będzie rekomendował
do zarządu powiatu załatwienie tego w taki sposób, że wystąpi do miasta Ciechanowiec z
wnioskiem o przebudowę ulicy Drohickiej w roku przyszłym na zasadzie współfinansowania.
Jeżeli chodzi o interpelację złożoną przez radnego Jerzego Pakiełę poinformował, iż zarząd
powiatu  wyraził  swoją  negatywną opinię  w tej  sprawie,  jednakże  nasz  wniosek w żaden
sposób nie wpływa na to jak ma zachować się komendant powiatowy policji z uwagi na to, że
nie  jest  to  nasza  jednostka  organizacyjna.  Dodał,  iż  ponownie  wystąpi  z  pismem  do
komendanta, aby jeszcze raz zastanowił się nad swoimi decyzjami. Jeżeli chodzi o pytanie
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radnego  Skarżyńskiego  sprawa  ta  jest  mu znana i  jest  już  po  rozmowach z  burmistrzem
miasta Wysokie Mazowieckie. Powiat ze swojej strony przy realizacji inwestycji przy CKZ
specjalnie  na  wniosek  mieszkańców  i  burmistrza  przesunął  się  o  1  m  aby  umożliwić
mieszkańcom swobodne przejście przy posesji CKZ. Jednakże na pewno nie będziemy kłaść
asfaltu na tym przejściu, ponieważ nie jest to droga powiatowa. Dodał, iż burmistrz miasta
postara się  załatwić tę  sprawę we własnym zakresie,  aby ta ścieżka była utrzymywana w
należytym porządku. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne interpelacje bądź zapytania? Innych interpelacji i
zapytań nie zgłoszono. 

Ad.7). 
Starosta przedstawił informację o stanie realizacji inwestycji drogowych i remontów dróg na
terenie powiatu wysokomazowieckiego w roku 2013 (materiał w załączeniu DRUK NR 66). 
Edward Roszkowski dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem
poinformował, iż na wniosek zarządu powiatu w sezonie zimowym 2013-2014 zmieniono
zasady zimowego utrzymania dróg powiatowych. Zmiany te  dotyczą  zarówno zwalczania
śliskości  jak i  odśnieżania dróg.  Zasady  zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym
polegają na: zwalczaniu śliskości i odśnieżaniu. Nowy system odśnieżania dróg polega na
podzieleniu dróg powiatowych przewidzianych do odśnieżania na 44 sektory o długości od
około 8 km do około 24 km. ( materiał w załączeniu). Dodał, iż na zimę przygotowanych jest
985 t  piaskosoli,  z  czego  około  785 t  w Wysokiem Mazowieckiem i  po  około  100  t  w
Ciechanowcu i Czyżewie. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami?
Pytań nie zgłoszono. 

Ad.8). 
Jolanta  Kadłubowska  dyrektor  Powiatowego  Zespołu  Obsługi  Szkół  i  Placówek
Oświatowych w Wysokiem Mazowieckiem przedstawiła informację o stanie realizacji zadań
oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 (materiał w załączeniu DRUK NR 69). 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania w związku z przedstawioną informacją? Pytań
nie zgłoszono. 

Ad.9). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  informacja
dotycząca  analizy  oświadczeń  majątkowych.  Przedstawiła  informację  dotyczącą  analizy
oświadczeń  majątkowych  radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  za  2012  rok
Poinformowała,  iż na podstawie art.  25c ust.6  i  ust.12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r.  o
samorządzie powiatowym analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym dokonuje
przewodniczący rady powiatu w terminie do 30 października każdego roku i  przedstawia
radzie powiatu informacje o: 

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie,  
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach wraz z ich

opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 
3) działaniach  podjętych  w  związku  z  nieprawidłowościami  stwierdzonymi  w

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

W ustawowym terminie do przewodniczącego rady powiatu wysokomazowieckiego wpłynęło
17 oświadczeń majątkowych.  W analizowanych oświadczeniach nie stwierdzono rażących
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nieprawidłowości, wobec czego nie podjęto działań określonych w art.25c ust.9 i 25f ustawy
z  dnia  5  czerwca  1998  roku  o  samorządzie  powiatowym  (informacja  w  załączeniu  do
protokołu). 
Ponadto  przedstawiła  informację  o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych
Wojewodzie  Podlaskiemu  przez  Starostę  Wysokomazowieckiego  Bogdana  Zielińskiego  i
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  Dorotę  Łapiak  (  informacja  w
załączeniu) oraz informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zambrowie o wyniku analizy
oświadczenia majątkowego pani Teresy Tabędzkiej dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Wysokiem Mazowieckiem (informacja w załączeniu). 
Starosta przedstawił  informację  dotyczącą  analizy  oświadczeń majątkowych za  2012 rok
złożonych  przez:  wicestarostę,  członków zarządu,  sekretarza  powiatu,  skarbnika  powiatu,
kierowników  powiatowych  jednostek  organizacyjnych,  osoby  podpisujące  decyzje
administracyjne w imieniu starosty (materiał w złączeniu). 
Przewodnicząca rady o godzinie 1231 ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach sesji. O
godzinie 1310 wznowiono obrady sesji. 

Ad.10). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia  zgody  Szpitalowi  Ogólnemu  w  Wysokiem  Mazowieckiem  na  najem
pomieszczeń  w  budynku  szpitala  z  przeznaczeniem  na  prowadzenie  działalności
usługowo- handlowej 

Przewodnicząca rady poinformowała,  iż projekt uchwały omawiany była  na posiedzeniu
Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych oraz został pozytywnie zaopiniowany przez
radę Społeczną Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem. Zapytała, czy w związku z
powyższym są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono.
Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  uchwały
opowiedziało  się  12  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0  (  nieobecni  na  sali
podczas głosowania radni: Gruchała, Grodzki, Kikolski i Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/193/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

b) wyrażenia  zgody  na  użyczenie  mienia  ruchomego,  o  wartości  księgowej  brutto
powyżej  3 500,00  zł,  stanowiącego  własność  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem  podmiotom  wykonującym  działalność  lecznicza  w  celu  udzielania
świadczeń  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków  publicznych  na  rzecz
pacjentów Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem  

Przewodnicząca  rady poinformowała  ,  iż  dyrektor  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem  przedłożył  komplet  uchwał  podjętych  przez  Radę  Społeczną  Szpitala
Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem z dnia 16 września 2013 roku w celu podjęcia uchwał
przez  właściwy  organ  powiatu.  Zgodnie  z  §  8  ust  2  uchwały  Nr  XXIII/165/2013  Rady
Powiatu Wysokomazowieckiego z dnia 29 maja 2013 r. w sprawie określenia zasad zbywania,
oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych przez Szpital
Ogólny w Wysokiem Mazowieckiem decyzja o oddaniu w dzierżawę, najem, użytkowanie lub
użyczenie mienia ruchomego o wartosci  brutto  powyżej 3 500,00 zł  wymaga zgody Rady
Powiatu. Nastepnie zapytała, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały.
Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  uchwały
opowiedziało się 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu ( nieobecni na sali podczas
głosowania radni: Gruchała, Grodzki, Kikolski i Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/194/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 
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c) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  na  które  przeznacza  się  środki
Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2013 rok

Przewodnicząca rady poinformowała, iż zmiana w w/w projekcie uchwały związana jest ze
zwiększonymi potrzebami na zadania z zakresu rehabilitacji społecznej. Środki finansowe z
rehabilitacji  zawodowej  zostały  zmniejszone  o  kwotę  56 724,00  zł,  natomiast  środki  na
realizację  zadań z  zakresu  rehabilitacji  społecznej  zostały  zwiększone o powyższą  kwotę,
przy  czym zobowiązania  dotyczące  dofinansowania  kosztów  działania  warsztatów  terapii
zajęciowej  nie  uległy  zmianie.  Zapytała,  czy  są  pytania  do  przedstawionego  projektu
uchwały? Pytań nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za
przyjęciem uchwały  opowiedziało  się  11  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0
radnych  (  nieobecny  na  sali  podczas  głosowania  radni:  Gruchała,  Grodzki,  Kikolski,
Leszczyński i Mężyński).
Uchwała Nr XXVII/195/2013 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

d) wyrażenia  zgody  na  powierzenie  zadania  z  zakresu  administracji  rządowej
polegającego  na  objęciu  mieszkańców  powiatu  wysokomazowieckiego  opieką  i
usługami przez powiat łomżyński 

Przewodnicząca rady poinformowała, iż zgodnie z art.20 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca
2004  roku  o  pomocy  społecznej  do  zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej
realizowanej rzez powiat należy prowadzenie i rozwój infrastruktury ośrodków wsparcia dla
osób z zaburzeniami psychicznymi. Powiat może prowadzić ośrodek wsparcia samodzielnie
lub w porozumieniu ze służbami gmin ościennych lub powiatu. Na terenie naszego powiatu
nie  funkcjonuje  ośrodek  wsparcia  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi.  Zawarcie
porozumienia pomiędzy powiatem łomżyńskim a powiatem wysokomazowieckim z zakresu
administracji  rządowej  polegającego  na  objęciu  mieszkańców  powiatu
wysokomazowieckiego opieką i usługami przez powiat łomżyński w Powiatowym Ośrodku
Wsparcia  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  w  Kownatach  znacznie  ułatwiłoby
dostępność  do  skorzystania  ze  specjalistycznych usług  ośrodka  dla  mieszkańców naszego
powiatu. Następnie zapytała, czy są pytania do omawianego projektu uchwały? 
Radny  Kazimierz  Wysocki zapytał,  kto  do  tej  pory  tym  się  zajmował  i  czy  będzie  to
korzystniejsze dla mieszkańców naszego powiatu? 
Przewodnicząca rady poprosiła Teresę Tabędzką dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Wysokiem Mazowieckiem o udzielenie odpowiedzi. 
Teresa  Tabędzka odpowiedziała,  iż  na  terenie  powiatu  wysokomazowieckiego  nie
funkcjonuje ośrodek wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, natomista funkcjonuje
na terenie powiatu łomżyńskiego, gdzie na chwilę obecną są wolne miejsca. Dodała, iż wójt
gminy Wysokie Mazowieckie wystąpił z wnioskiem do starosty o umieszczenie mieszkańca z
terenu  gminy  w  takim  ośrodku.  W związku  z  powyższym  istnieje  konieczność  podjęcia
stosownej uchwały celem podpsiania porozumienia pomiędzy powiatami. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne pytania? Innych pytań nie zgłoszono. Odczytała
projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 12
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 ( nieobecni na sali podczas głosowania radni:
Gruchała, Grodzki, Kikolski i Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/196/2013 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

e) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Powiatu Wysokomazowieckiego do roku
2015 z perspektywa 2016-2019

Przewodniczaca  rady zapytała,  czy  są  pytania  lub  wątpliwości  co  do  proponowanego
projektu uchwały? 
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Radny Leszek Mężyński stwierdził,  iż  w przedłożonym materiale  występują błędy typu:
błędne nazwy wsi,  miejscowości  na terenie  naszego powiatu,  błędne nazwiska właścicieli
firm i uważa, że powaga dokumentu wymaga żeby te uchybienia poprawić. 
Przewodnicząca rady podziękowała ranemu Mężyńskiemu za sugestie, jednakże zapytała,
czy są uwagi co do treści merytorycznej zawartej w porzedłozonym projekcie uchwały? 
Radny Stranisław Grabowski zapytał,  czy kierownik wydziału rolnictwa zauważył jakieś
znaczące zmiany w stosunku do poprzenich tego typu opracowań? 
Władysław Biały kierownik Wydziału RR przedłożony program ochrony środowiska jest
dokumentem  analizującym  oddziaływania  samego  programu  na  to  co  się  dzieje  na
płaszczyźnie  środowiska,  ochrony  środowiska  w  naszym  powiecie.  Program  został
opracowany i przygotowany przez Instytut Zrównoważonego Rozwoju. Ponadto zawartych
treści w materiale nie da się przekazać w sposób prosty a zarazem intuicyjny, tyklo po prostu
trzeba do tego podejść analitycznie. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy sa inne pytania? 
Starosta stwierdził, iż przyłącza się do uwag przedstawionych przez radnego Mężyńskiego.
Dodał, iż zapoznał się z tym materiałem i stwierdził, iż dokumenty, które powiat przyjmuje od
firm  zewnętrznych  dotyczące  ochrony  środowiska  są  po  prostu  na  poziomie  urągającym
jakiejkolwiek powadze. Jeżeli powiat przyjmuje i wpłaca za to jakieś środki to powinno być
to już napisane w sposób taki, który nie budzi żadnych wątpliwości. Dodał, iż na zarządzie
była podobna sytuacja jednak niedociągnięcia zostały skorygowane. Natomiast teraz jest to
omawiane na sesji rady powiatu i musi to zostać poprawione przez fimę lub pracowników
wydziału  przed  wysłaniem  do  wojewody,  gdyż  nie  pozwoli  sobie  na  to,  żeby  nazwy
miejscowosci na terenie powiatu były przekręcane. Ponadto przyjety dokument nie będzie
dokumentem firmy zewnętrznej tylko dokumentem rady powiatu. Czytając ten materiał sam
osobiście  znalazł  błędy  merytoryczne,  a  nie  tylko  tzw.  pisarskie.  Stwierdził,  iż  po  raz
pierwszy pozwala sobie na krytykę kierownika wydziału przy radzie powiatu. Dodał, iż w
przypadku pojawiających się tego typu sytuacji będzie musiał się głęboko zastanowić nad
sensem funkcjonowania niektórych osób na stanowiskach kierowniczych. W imieniu swoim
przeprosił wszystkich radnych za powstałe błędy i jakość omawianego dokumentu. 
Przewodnicząca  rady odczytała  projekt  uchwąły  i  zaproponowała  głosowanie.  Za
przyjęciem uchwały  opowiedziało  się  13  radnych,  przeciw-0,  wstrzymalo  się  od  głosu  0
radnych ( nieobecny na sali podczas głosowania radni: Gruchała, Grodzki i Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/197/2013 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

f) rocznego  programu  współpracy  powiatu  wysokomazowieckiego  z  organizacjami
pozarządowym oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności
pozytku publicznego i o wolontariacie w 2014 roku

Przewodnicząca rady stwierdziala, iż projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji
Oświaty, Kultury i Sportu w związku z powyższym czy są pytania lub uwagi co do treści
zawartych  w  projeckie?  Uwag  i  pytan  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i
zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, przeciw-0,
wstrzymało się od głosu 0 (nieobecny na sali podczas głosowania radni: Gruchała, Grodzki i
Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/198/2013 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

g) zaciągnięcia kredytów długoterminowych 
Starosta poinformował, iż rada powiatu ma możliwość zaciągnięcia kredytów z uwagi na
sfinansowanie deficytu budżetowego w tym roku w wysokości 650 000,00 zł. Zarząd powiatu
chce przedstawić radzie powiatu prośbę o zaciągnięcie kredytu inwestycyjnego w wysokości
do  6 000.000  zł  na  projekt  pn.  „  Stworzenie  warunków wzrostu  ruchu  turystycznego  na
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terenie  Powiatu  Wysokomazowieckiego  poprzez  budowe  infrastruktury  turystyki
kwalifikowalnej”  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa
Podlaskiego na lata 2007-2013. Inwestycja ta w wysokości 50% jest finansowana ze środków
UE, natomiast rozliczenia dotyczące przepływów środków są na bieżąco. Obecnie jesteśmy
po pierwszej fakturze w wysokości ponad 1 800 000 zł,  która została  opłacona, natomiast
kiedy otrzymamy zwrot tego nie wiemy. Do końca roku będziemy musieli zapłacić jeszcze
2 000 000  zł,  wobec  powyższego  na  chwilę  obecną  do  końca  roku  potrzebna  jest  kwota
4 000 000 zł aby formalnie zapłacić pieniądze za wykonana pracę, natomiast zwroty będą na
początku przyszłego roku. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy sa pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 ( nieobecny na
sali podczas głosowania radni: Gruchała, Grodzki i Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/199/2013 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

h) zmian w budżecie powiatu na 2013 rok
Starosta poinformował, iż zmiany w projekcie budżetu powiatu na 2013 rok dotyczą: 
- działu 600- Transport i łączność polegające na zmniejszeniu dochodów o kwotę 8.421 zł z
tytułu  ostatecznych  rozliczeń  dotyczących  przebudowy  dwóch  dróg  ;  zwiększeniu  i
zmniejszeniu  wydatków  o  kwote  58.652  zł  w  związku  z  koniecznością  regulacji  stanów
prawnych  nieruchomości  zajętych  pod drogi  powiatowe,  zwiększeniu  wydatków o  kwotę
60.000 zł w ZDP w Wysokiem Mazowieckiem z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg
powiatowych;
- działu 750- administracja publiczna polegające na: zwiększeniu dochodów o kwote 55.587
zł  w  związku  z  osiągnięciem  przez  Starostwo  Powiatowe  wyższych  od  zaplanowanych
dochodów  z  tytułu  refundacji  kosztów  zatrudnienia  pracowników  interwencyjnych  oraz
zmniejszeniu wydatków o kwotę 59.300 zł w związku z prtzesunięciem środków na obsługę
kredytu i opłatę wyjazdu młodzieży szkolnej do Katynia; 
- działu 758- Rózne rozliczenia polegające na zwiększeniu dochodów o kwotę 1.000 zł w
związku ze zwiększeniem dochodów z tytułu odsetek bankowych w Powiatowym Urzędzie
Pracy, 
- działu działu 801- Oświata i wychowanie polegające na: zmniejszeniu wydatków o kwotę
65.000 zł w związku z niewykorzystaniem dotacji dla szkół niepublicznych i przeznaczeniem
tych  środków  na  dotację  dla  Ośrodka  Rehabilitacyjno-  Edukacyjno-  Wychowawczego
Perkach Karpiach; 
- działu 851- Ochrona zdrowia- polegające na zwiększeniu i zmniejszeniu dochodów o kwotę
16.407 zł w związku ze zmiana źródeł finansowania projektu pn. „Podlaski system informacji
e-Zdrowie”, 
- działu 852- Pomoc społeczna polegające na : zwiększeniu i zmniejszeniu wydatków o kwote
59.000  zł  w  Powiatowym  Centrum  omocy  Rodzinie  w  związku  z  koniecznością
zabezpieczenia  środków  na  wypłatę  świadczeń  dla  dzieci  z  terenu  powiatu
wysokomazowieckiego umieszczonych w rodzinach zastępczych na terenie innych powiatów
oraz  zmniejszeniu  wydatków inwestycyjnych o  kwotę  60.000 zł  w DPS w Kozarzach w
związku  z  rezygnacją  w  roku  bieżącym  z  realizacji  inwestycji  pn.  „Przebudowa  boiska
sportowego”; 
-  działu 853- Pozostałe  zadania w zakresie  poltyki  społecznej polegające na: zwiększeniu
dochodów i wydatków o kwotę 8.500 zł w PUP w związku z osiągnięciem przez jednostke
dochodów z tytułu wynajmu Sali wykładowej oraz zmniejszeniu wydatków o kwote 4.200 zł
z tytułu niewykorzystanej dotacji na opłaty z tytułu uczestnictwa mieszkańców powiatu w
WTZ i przeniesienie tych środków na dotację dla OREW w Perkach Karpiach;
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-  działu  900-  Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska  polegające  na:  zwiększeniu
dochodów  o  kwote  36.000  zł  w  związku  z  zawarciem  umowy  z  NFOŚiGW  na
dofinansowanie  powiatu  w  zakresie  zbierania  pojazdów  wycofanych  z  eksploatacji  i
przekazania ich do stacji demontażu w 2012 roku oraz zmniejszeniu wydatków bieżących o
kwotę 136.293 zł i zwiększenie wydatków majątkowych o kwote 182.293 zł w związku z
realizacja inwestycji pn. „Wymiana instalacji sanitarnej w ZSR w Krzyżewie”;
-  działu  921-  Kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego  polegające  na  zmniejszeniu  i
zwiększeniu wydatków o kwotę 3.300 zł w związku z właściwą realizacją budżetu. 
Ponadto  w  planie  dochodów  własnych  jednoistek  budżetowych  i  wydatków  nimi
finansowanych na 2013 rok dokonuje się zmian polegających na: zwiększeniu dochodów i
wydatków  w  planie  rachunku  dochodów  własnych  w  ZSOiZ  w  Ciechanowcu  o  kwotę
190.000 zł w związku ze zwiększeniem od września 2013 r. liczby uczniów korzystających z
wyżywienia oraz zwiększeniu dochodów i wydatków w planie rachunku dochodów własnych
w ZSOiZ w Czyżewie o kwotę 7.460 zł w związku z pozyskaniem dodatkowych środków
pochodzących z wynajmu sal. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 (nieobecni na
sali radni podczas głosowania: Gruchała, Grodzki, Leszczyński). 
Uchwała Nr XXVII/200/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2013-2016
Starosta poinformował,  iż  zmiany  do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  są
konsekwencją podjętej uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2013 roku, w której
to  rada  powiatu wyraziła  zgodę  na zaciągnięcie  kredytu.  Ponadto  w projekcie  omawianej
uchwały  urealiony  został  załącznik  „  Wykaz  przedsięwzięć  realizowanych  w  latach
2013-2016”. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań
nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem
uchwały opowiedziało się 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0 (nieobecni na
sali radni podczas głosowania: Gruchała, Grodzki, Leszczyński i Olędzki). 
Uchwała Nr XXVII/201/2013 została przez radę powiatu przyjęta jednogłośnie. 

Ad.11). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  sesji  to  sprawy
różne. Zapytała, czy radni chcieliby w tym punckie zabrać głos? 
Radny  Stanisław  Grabowski skierował  pytanie  do  dyrektora  Szpitala  Ogólnego  w
Wysokiem  Mazowieckiem-  czy  inwestycja  pn.  Rozbudowa  szpitala  przebiega  zgodnie  z
harmonogramem oraz czy prawdą jest  to,  że  parking od listopada przejmuje sam szpital.
Ponadto poinformował, iż przy drodze pomiędzy Brokiem a Mazurami w okolicach Mazur
stoją dwie suche olchy, których suche gałęzie wystają na drogę. Uważa, iż warto powiadomić
ochronę środowiska, żeby te drzewa usunąć aby nie doszło w tym miejscu do tragedii. 
Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem jeżeli chodzi o
harmonogram realizacji inwestycji rozbudowy szpitala odpowiedział, iż generalnie mieści się
w harmonogramie w zakresie zaawansowania finansowego. Natomiast zmianie uległ pewnien
zakres  prac,  który  z  uwagi  to,  że  trudniej  jest  przewidzieć  jaka  będzie  wiosna  stąd  z
harmonogramu zostały przesunięte prace w zakresie elewacji budynku i drogi dojazdowej z
wiosny  2014  na  jesień  2013.  Jeśli  chodzi  o  prace  wewnętrzne  to  pojawiły  się  pewne
opóźnienia w zakresie  ścianek działowych z tego względu,  że  w miesiącu wrześniu były
intnsywne opady i  nie  udało  się  wykonawcy przed opadami  pokryć  dachu,  wobec czego
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wewnątrz budynku jest sporo wody. Ustalono, iż na chwilę obecną wykonywane będą prace
technologiczne (klimatyzacja, wentylacja). W związku z tym są pewne opóźnienia, jednakże
nie stanowią one zagrożenia co do harmonogramu realizacji robót. Jeśli chodzi o parking-
dzierżawca,  który  dzierżawił  parking  wypowiedział  umowę.  Zgodnie  z  umową  jest
miesięczny okres wypowiedzenia i z dniem 31 października umowa ta zostanie rozwiązana.
Nie ma czasu na zorganizowanie przetargu, wobec powyższego od 1 listopada zarządzanie
parkingiem i pobieranie opłat za parking będzie dokonywane przez szpital. Opłata za parking
pozostanie na tym samym poziomie. Dodał, iż została również wypowiedziana umowa przez
dzierżawcę szatni, która od połowy października zarządzana jest przez szpital jednakże opłata
za szatnię na jego polecenie została zniesiona. 
Starosta stwierdził, iż radny Grabowski od czasu powstania IV kadencji rady powiatu walczy
o drogę do Broku w kierunku Mazur – jednakże jest to droga wojewódzka zarządzana przez
marszałka województwa podlaskiego i my jako powiat do tego nic nie mamy, ponieważ nie
jest to nasza droga, ani nie jest to nasz pas drogowy. Dodał, iż z tym należałoby zwrócić się
do zarządu dróg wojewódzkich, których siedziba mieści się w Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  jeszcze  jakieś  inne  sprawy  różne?  Więcej  spraw
róznych nie zgłoszono. Następnie stwierdziła,  iż wyczerpany został  porządek obrad sesji  
i  o  godzinie  1430 dokonała  zamknięcia  obrad  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomaoziweckiego IV kadencji w dniu 29 października 2013 roku. 

Przewodniczący rady 
      Dorota Łapiak 
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